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Kom uw gelijk halen. Verhef uw stem! 
 
 
Wie ? 
Zoals u weet is de SP Venlo een felle tegenstander van de aanleg van snelweg A74 via de beruchte 
Plateauvariant. Meerdere keren stonden we met leden van de Stichting Geen Twee Snelwegen en 
bewoners van de Molenbossenflats op markten om aandacht te vragen voor het gevaar van de 
leefbaarheid voor bewoners. De slechte luchtkwaliteit waar met name Blerick, Tegelen en Venlo-Zuid 
mee worden opgescheept was voor ons aanleiding om het Europees Parlement en de Tweede-Kamer 
in te schakelen. Nu slaan we graag, met u, opnieuw de handen ineen.  
 
Wat ? 
Wij nodigen u graag uit om uw stem te verheffen bij een onderonsje tussen het wijkoverleg Venlo 
Noord-Oost, onze burgemeester, de burgemeesters van de Duitse buurgemeenten Nettetal en 
Straelen, diverse Tweede-Kamerleden en andere mensen van divers pluimage. 
 
 
Geen onderonsje zonder bewoners: A74 plateauvariant definitief van de agenda! 
 
 

Waneer : vrijdag 17 februari om 11.30 uur  

Waar  : voor gemeenschapshuis de Witte Kerk, gelegen aan de 
  Agnes Huijnstraat 3 te Venlo-Noord 

 
 
Waarom ? 
Onlangs heeft het wijkoverleg Venlo Noord-Oost in haar wijken handtekeningen opgehaald om 
aandacht te vragen voor de luchtkwaliteit aldaar. Op zich een goede zaak. Iedereen heeft immers recht 
op een leefbare en schone woonomgeving. Ware het niet dat het wijkoverleg hier andere bedoelingen 
mee heeft. Namelijk over de hoofden van de bewoners heen en in het kielzog van 
hoogwaardigheidsbekleders de definitieve tracékeuze voor de A74 beïnvloeden ! 
 
Klagenfurtvariant wint ? 
Het onderonsje moet de Plateauvariant reanimeren en als serieuze optie terug op de politieke agenda 
zetten. Nu wederom blijkt dat dit tracé écht onhaalbaar is en nooit aan de wettelijke normen voor geluid 
en luchtkwaliteit kan voldoen, komt namelijk de Klagenfurtvariant in het Noordoosten van Venlo weer in 
zicht. Wat velen al járen zeggen blijkt toch écht waar te zijn: het Klagenfurttracé is veel beter en dus 
een serieuze optie. Een meerderheid in de Tweede-Kamer heeft de verkeersminister onlangs verplicht 
beide varianten nog eens tegen elkaar af te wegen. Hieruit zal vrijwel zeker blijken dat de 
Klagenfurtvariant de beste cijfers heeft. De kans is dan ook groot dat de Kamer definitief af zal zien 
van de snelweg via de Plateauvariant en zal kiezen voor het andere alternatief. 
 
Nog vragen? 
Mocht u nog niet geheel duidelijk zijn waartegen de actie zich richt of heeft u hierover nog vragen, 
neem dan eens een kijkje op onze website www.venlo.sp.nl. Hier hebben we een compleet dossier 
aangelegd met al onze activiteiten rondom de snelwegen. Voor overige vragen kunt u contact 
opnemen met: Organisatiesecretaris Erik Manders via 06-25507318 / erikmanders@gmail.com 


